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3.3.2021 Zoom klo 16:15

Läsnä:
Santeri Neuvonen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Risto Peltonen
Aino Askola
Veera Viitanen
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki
Eeva-Leena Myllykangas
Junnu Koiranen
Hilma Rantakangas

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan/muutoksin.

4. Ilmoitusasiat
Ei ilmoitusasioita

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 6237,34 €
Kassassa: 43,00 €

5.2. Tilinpäätös 2020
Luettu ja hyväksytty.

5.3.Toimintakertomus 2020
Luettu ja hyväksytty.

5.4.Sääntömuutos
Esitetään uusi sääntömuutos uusille hallituslaisille:
Kunniajäsen on varsinainen jäsen ilman jäsenmaksuvelvollisuutta.

5.5. Kevätkokous
PJ:n ehdotus: pidetään kevätkokous etänä, paikalle tarvitaan vähintään 3 muuta
jäsentä jotta vastuuvapaudesta voidaan äänestää. Ehdotus hyväksytään.
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5.6. Takki- ja lasitilaus
Olisi tarvetta, Takkien arvioitu tarve 48 kpl. Edellinen suojalasi tilaus tulematta. Tämän
hetkinen arvio on, että saapuisi 22.4. Onko mahdollista odottaa sinne asti ennen kuin
tekee tilausta, vai tilaako tämän hetkisen arvion mukaan (Tilauksen saapumisen
jälkeen tarve normilasit 30 kpl ja lasilasit 29 kpl) jotain toista mallia joka tulisi
varmemmin?
Aino laittaa tarjouspyynnön ja pidetään hallituskahvit jossa päätetään uusista malleista.

5.7. Päivystyksen aloittaminen Huhtikuussa
Toisin kuin viime vuonna, tänä vuonna bilsan fuksit ovat aktivoituneet ja haluavat
takkeja. Kolmen viikon sulun jälkeen, voitaisiin pitää päivystys, jossa toivon mukaan
olisi jo uusia takkeja joita jakaa. EI ALETA JÄRJESTÄMÄÄN YKSILÖLLISIÄ
TAKKINOUTOJA! Tämä ihan vain hallituslaisten mielenterveyden säilyttämiseksi
*nimimerkillä viime syksyn kokemus*.
Seuraava päivystys pidetään 7.4. klo 8-16, doodle päivystäjille

5.8. Fuksien haalarit
Keskustelussa: vedetäänkö haalariralli vai odotetaanko huhtikuulle? Ralliin voisi
sisältyä mini-haalarikastajaiset.
Päätös: Pidetään fuksien haalariralli 8.4. iltapäivällä.

5.9. Korona-ohjus merkit
Paula on saanut merkit. Jaetaan huhtikuun puolella. Laskukin tuli viimein. Jaetaan
päivystysajalla. Ennakkotilaukset tehdään formsissa kysymällä nimi ja halukkuus, sekä
samalla annetaan maksutiedot. Aino hoitaa.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Illanistujaiset
Vaihdettu Discordin puolelle Zoomista.

6.2. Tulevat
6.2.1. Illanistujaiset

Jos joku haluaa tai innostuu, niin ohjelmaa saa keksiä vapaamuotoisesti.
Ohjelmasta voi sitten ilmoittaa tapahtumasta tiedottaessa.

6.2.2. Issikkavaellus
Heti kun korona sallii Ippe iskee kiinni. Toukokuun alku mahdollinen ajankohta.

7. Media-asiat
7.1. Instagram

Somefame 10 uutta seuraajaa!!!
7.2. Ruisku

Jutut edistyvät, taittajiin oltu yhteydessä.

8. EVHV
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8.1. Edunvalvonta
Hyvinvointikysely, hyvin lähtenyt käyntiin.

8.2. Valiokunnat
8.2.1.Kulttuuri

Keskusteltiin Lockdown-iltamista. Muilla ainejärjestöillä oli ollut etäpeli-iltoja ja
etäkokkailuiltoja. Ideoitiin etämuseokierrosta. Kulttuurivaliokunta ilmaisi halunsa
auttaa järjestöjä etätapahtumien teossa. Järjestävät muumien katseluillan ke
10.3. jota voidaan mainostaa.

8.2.2.KV-valiokunta
4.3.2021 Klo 16:15 @Zoom Santeri menee paikalle.

8.2.3.Kehy-valiokunta
Keskusteltiin budjetista. Aurora Borealiksen kuulumiset. Ohjeita varainkeruuseen.

8.2.4. Kopo-valiokunta
Keskusteltiin ainejärjestöjen kuulumisista. Osa tehnyt kyselyitä korona-ajan
jaksamisesta. Jollain mietinnässä projekti, miten kehittää opiskelijoiden
unensaantia

8.2.5. Ympäristövaliokunta
Ympäristösuunnitelmaa huhuiltiin, Drivessä ei näkyny vielä mitään pohjaa

8.2.6. Hyvinvointivaliokunta
15.-21.3. rasisimin vastainen viikko, yths maksut suurimmalla osalla hoidossa,
hammashuollossa ruuhkaa

9. Muita esille tulevia asioita
Sähköinen ainejärjestötarra vaatisi suomen laajuista jäsenrekisteriä. Frank olisi suostuvainen
yhteistyöhön, jos tarvittavat tiedot olisivat helposti saavutettavissa. Ippe ottaa yhteyttä
JYY:hyn, jäsenpalvelusihteeri Ismo Puhakka voisi tietää enemmän.

Junnulla ideoita oman rekisterin uudistamisesta, jatkotoimet riipppuen JYYn vastauksesta.

10. Budjetoinnit
●

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja X/21
Päätös: Maratooni myöhemmällä ajalla

12. Seuraava kokous
7.4. klo 16:15 Zoom

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:50.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______
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_________________________ _______________________________
Santeri Neuvonen, puheenjohtaja 2021 Anna Luttinen, sihteeri 2021


